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Motson, Peter Krippner Covers North America 
 
British North America, Edition 2019 
 
While researching and collecting material for his International award winning Aerophilatelic exhibit,
Newfoundland Airmail Stamps and Airmail Flights: 1918-1948, Peter Motson discovered some of E R
Krippner’s Newfoundland artistic Patriotic “Flag & Frame” covers. He became intrigued and decided to find
out more about Krippner. The result is this book, Krippner Covers North America. Krippner led a very
interesting though somewhat itinerant life, details of which add to the story presented in the covers he
created. BNAPS wishes to thank Peter Motson for finding and preparing the material in the study, and for the
scans used in this book.��Peter Motson was an aircraft model maker at the age of eight. He was also a
“schoolboy stamp collector,” but his philatelic interests did not connect to aerophilately until after 1968 when
he had left his first career, in the Fleet Air Arm, Royal Navy, where he served for nine years as an aircraft
engineer on carrier-borne “front line” squadrons. He began collecting material for his Newfoundland Airmail
Stamps and Air Mail Flights: 1918-1948 exhibit in 1970. The exhibit was first shown in 2004 and attained a
Large Vermeil award in London, England. Peter continued to upgrade the exhibit for presentation at the
London 2010 International Exhibition, where it received not only a Large Gold but also the Best of Class
Award for Aerophilately. 
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Motson, Peter Krippner Nordamerika Umschläge 
 
Bei der Recherche und Sammlung von Material für seine international preisgekrönte Ausstellung
Aerophilatelic, Newfoundland Airmail Stamps und Airmail Flights: 1918-1948 entdeckte Peter Motson einige
von E R Krippners neufundländischen künstlerischen patriotischen „Flag & Frame“ -Covers. Er war fasziniert
und beschloss, mehr über Krippner herauszufinden. Das Ergebnis ist dieses Buch, Krippner Covers North
America. Krippner führte ein sehr interessantes, wenn auch etwas wanderndes Leben, dessen Details zu der
Geschichte beitragen, die in den von ihm erstellten Covers dargestellt wird. BNAPS bedankt sich bei Peter
Motson für das Auffinden und Vorbereiten des Materials in der Studie sowie für die in diesem Buch
verwendeten Scans. Peter Motson war im Alter von acht Jahren Flugzeugmodellbauer. Er war auch ein
"Schuljungen-Briefmarkensammler", aber seine philatelistischen Interessen verbanden sich erst nach 1968,
als er seine erste Karriere im Fleet Air Arm der Royal Navy verließ, wo er neun Jahre lang als
Flugzeugingenieur tätig war Träger-Front-Staffeln. Er begann 1970 mit dem Sammeln von Material für seine
Ausstellung Newfoundland Airmail Stamps und Air Mail Flights: 1918-1948. Die Ausstellung wurde erstmals
2004 gezeigt und erhielt in London, England, einen Large Vermeil Award. Peter verbesserte das Exponat
weiter für die Präsentation auf der London 2010 International Exhibition, wo es nicht nur ein großes Gold,
sondern auch den Best of Class Award für Aerophilately erhielt. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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